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    Zápis z jednání                        

Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  
(dále jen: KINF)  

Jednání:             
Číslo pořadí: 7 / 2023 Veřejné:  ANO Zapsal: Jan Turek 

           
            

Datum konání:  14.12.2023 Začátek: 16:00 Konec: 18:30 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Tomáš Hamr ANO     
 

Místopředseda komise: Filip Čech NE  ANO   
 

           Karel Ulm ANO      
           Petr Lukáš ANO     

 
           David Soukup NE  ANO   

 
           Jakub Rozsypal ANO     

 
           Traian Urban ANO     

 
           Martin Sládek ANO      

                  
   Tajemník komise: Jan Turek ANO      
   Stálý host: Richard Bureš ANO      

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Ulrich ANO      

                     Další přítomní hosté:  0 

                                                              

                                                              

Program: 

 

1. Schválení ověřovatele zápisu 7. jednání + prezence účastníků 
(PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný 

zástupce) 

2. Schválení navrženého programu 7. jednání KINF 

3. Schválení zápisu č.6/2023 z jednání KINF 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu 
již chválených 

 Dodatek ke smlouvě s dodavatelem Gordic s.r.o. (inflační navýšení cen) 

5. Agenda „Záměry/Reality P1“, její webové stránky – UI/grafika 

6. Aktuální informace o ITC od gesčního radního pana Richarda Bureše 

7. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava 

Ulricha  

8. Různé 



                                                                                                         Str. 2 

 

1. Schválení ověřovatele zápisu 7. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise provedl kontrolu přítomných/omluvených/neomluvených/ a hostů. Konstatoval, že 

komise je usnášeníschopná (stav naleznete v seznamu účastníků v úvodu zápisu). Přílohou zápisu je 

prezenční listina.  

Ověřovatelem zápisu 7. jednání KINF byl konstatován Karel Ulm, který byl schválen, na minulém 

jednání, stálým ověřovatelem zápisů a je aktuálnímu jednání přítomen. 

Pan Karel Ulm se následně představil přítomným účastníkům jednání, neboť se stal novým členem KINF 

(za odvolaného člena p. Davida Malého). Sdělil o sobě, že byl nominován za politický klub „Naše Praha 

1“ a je toho času zastupitelem MČP1. 

2. Schválení navrženého programu 7. jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak byl 

publikován na www.praha1.cz, a na MS SharePointu pracovního týmu KINF MČP1. 

 
Usnesení KINF č.: 1/7/2023 

Komise pro informatiku schvaluje program 7. jednání KINF. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

3. Schválení zápisu č.6/2023 z jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 6. jednání KINF. 

K zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

Usnesení KINF č.: 2/7/2023 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 6. jednání. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

 Dodatek ke smlouvě s dodavatelem Gordic s.r.o. (inflační navýšení cen) 

Předkladatel: Miroslav Ulrich 

Pan předseda komise předal slovo panu vedoucímu odboru informatiky, M. Ulrichovi, aby přednesl 

informace k dodatku ke smlouvě s Gordic s.r.o. Dodatek smlouvy byl přítomným předán k náhledu a i 

promítnut na monitory v jednací místnosti. 

Informace pana Ulricha jsou vypsány v bodech níže.  

 Gordic v říjnu poslal výzvu k plnění inflační doložky, v rámci platné smlouvy – dodatku, který 

byl uzavřen v červenci. Řešil se skutečný význam pojmu „meziroční inflace“ (o kolik procent 

navýšení by se skutečně mělo jednat), jak s dodavatelem, tak s právním oddělením MČP1.   

 Dohodlo se s dodavatelem, že se jedná o říjnovou inflaci 8,5%, a to je i zapsáno v dodatku 

smlouvy. 

http://www.praha1.cz/
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 Proběhlo podrobné vysvětlení cenových položek a jejich úprav, v rámci inflace a srovnání 

s cenami ze smlouvy původní. 

Při procházení textu dodatku smlouvy proběhla diskuze, z níž vyplynuly žádosti o lehké úpravy v 

textu dodatku smlouvy, v rámci zlepšení srozumitelnosti (formulace), ve spojení s popisem cen ve 

smlouvě původní. Proběhla i kontrola výpočtu cen po navýšení. Relevantní připomínky z diskuze byly 

reflektovány a následně zapracovány do dokumentu, umístěného na SharePointu KINF MČP1. 

Následně pan předseda naformuloval usnesení a dal o něm hlasovat. 

 

Usnesení KINF č.: 4/7/2023 

Komise pro informatiku se seznámila s dodatkem smlouvy s Gordic s.r.o. (inflační navýšení cen), a ve 

znění vycházejícího z jejího 7. jednání, a s doplněním důvodové zprávy o přehlednou tabulku s cenami 

před a po navýšení o meziroční inflaci, ho doporučuje Radě MČP1 schválit. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

5. Agenda „Záměry/Reality P1“, její webové stránky – UI/grafika 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Pan předseda nechal znovu zařadit do jednání téma agendy „Záměry/Reality“, aby komise mohla 

posoudit jestli proběhly/neproběhly, po kritice UI/grafiky webových stránek, při minulém jednání, 

nějaké změny, úpravy jejich grafiky, atd.    

Pan předseda vyzval pana radního Bureše, aby sdělil komisi, jestli požadované úpravy proběhly. 

Pan radní, pomocí obrazu z projektoru a svého komentáře odprezentoval změny na webových 

stránkách. Během prezentace prošel znovu detailně celé webové stránky. 

Dále sdělil účastníkům jednání následující informace (sepsáno v bodech): 

 Proběhlo jednání s OTMS (odbor majetkové správy), došlo k odlehčení grafiky a ikon, atd. 

 Verzi, kterou pan radní aktuálně prezentoval, byla odsouhlasena OTMS, s tím, že pan vedoucí 

OTMS má ještě doplnit některé průvodní texty.  

 Pan radní je domluven s panem vedoucím OTMS, že do konce roku (2023) zkontroluje a 

odsouhlasí panu radnímu Burešovi, že obsah webových stránek je obsahově 1:1 s původními 

webovými stránkami Reality.Praha1. Následně budou moci být nové webové stránky dány do 

oficiálního provozu. 

Následně proběhla diskuze, a po jejím skončení pan předseda sdělil, že vnímá určitý posun v designu 

stránek a navrhl hlasovat o následujícím usnesení. 

 

Usnesení KINF č.: 5/7/2023 

KINF se seznámila s provedenými změnami webových stránek agendy „Záměry/Reality“, a pokud 

budou ve stávající formě a vzhledu odsouhlaseny vedoucím OTMS, panem Petrem Vaňkem, 

doporučuje jejich oficiální zveřejnění. 

Hlasování:     

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 
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6. Aktuální informace o ITC od gesčního radního pana Richarda Bureše 

Předkladatel: Richard Bureš 

Informační koncepce MČP1 

Pan předseda vyzval pana radního Bureše, jestli má nějaké další informace k tématu Informační 

koncepce MČP1. Pan radní sdělil k tomuto tématu informace sepsané v bodech níže: 

 Pan Radní Bureš komunikoval ohledně potřeby aktualizace Informační koncepce 

jak s panem tajemníkem ÚMČP1, který je tedy o tomto tématu informován, tak i se zástupci  

DIA – digitální a informační agentury, jakým (ideálním) způsobem by měla MČP1 postupovat 

ohledně aktualizace – vytvoření nového dokumentu Informační koncepce - byly tedy zjištěny i 

odborné názory DIA. 

 Vyhláška o dlouhodobém řízení ISVS je v poslední fázi svého legislativního procesu, a 

z důvodu přípravy této vyhláška, bude vyčkáno na její přesné znění, aby nová Informační 

koncepce ÚMČP1 byla v souladu s ní. 

 Jakmile dojde k vydání znění vyhlášky, pan radní začne intenzivně jednat s panem vedoucím 

OINF MČP1, a pracovat na předložení jasnějšího návrhu, jak novou informační zpracovat, tak 

aby se k němu mohla KINF vyjádřit a hlasovat o něm. 

Pan předseda Hamr přednesl záměr, aby bylo toto téma znovu otevřeno na dalším jednání KINF, 

v lednu 2024, a k tématu ještě podotkl, že není známa jasnější představa o použitelné, jednotné 

osnově pro dokument/y Informační koncepce subjektů státní samosprávy a další úřady. 

PZN: Tajemník KINF bere na vědomí a bod Informační koncepce bude zanesen do programu příští 

schůze. 

 

Silniční hospodářství 

 Pan radní prezentoval, jak může probíhat kontrola kontrolory záboru/ů (např. restaurační 

předzahrádka, prodejní stánek, atd.), jak zjednoduší aplikace práci daným úředníkům, 

zaktuální - zrychlí celý proces i s automatizovaným vytvořením protokolu, do kterého úředník 

zapíše jen hlavní text o zjištěních aktuálně probíhající kontroly.  

 Přidání vrstvy tržního řádu do mapy – tedy digitalizace tržního řádu, přehlednost tržních míst, 

lepší – rychlejší přehled o povoleném sortimentu, soulad s MHMP. Fotka posledního 

známého stavu. 

 Pan radní informoval přítomné o celoměstském projektu „Digitalizace záborů“, který realizuje 

MHMP  a MČP1 je součástí projektového týmu. 

Proběhla diskuze.  

 

Následně ještě pan Ulm přednesl návrh, aby na stránkách webu Prahy 1, byla sekce „Praha 1 přívětivá 

k dětem – jasně viditelný odkaz – informace o dětských hřištích, dětských koutcích, apod.   

 

Bod č. 6 byl projednán bez usnesení. 

 

7. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha 

Předkladatel: Miroslav Ulrich 

Pan vedoucí odboru informatiky MČP1 sdělil členům komise aktuální souhrnné informace, vypsané 

v následujících bodech: 
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 Poslední dvě výběrová řízení projednávaná a schválená na uplynulých jednání KINF byla 

realizována a zálohovací pole již bylo dodáno před třemi dny a SAN switche, by měly dorazit 

na MČP1 v pondělí 18.12. – avízo od dodavatele. 

 Následně bude na týmu, který připravuje projekt IROPu, aby do něj vložili náklady, které už 

byly vynaloženy v rámci pořízení výše zmíněných zařízení, tak abychom mohli 50% dostat 

zpět. 

 Probíhají standardní činnosti související s koncem roku, tedy kontroly dodavatelů, jestli byly 

dodány všechny faktury, aby mohly být proplaceny.  

 Proběhne přesun finančních prostředků na uhrazení všech akcí, které se budou dokončovat 

v roce 2024. Podklady byly předány na finanční oddělení. 

 Vedoucí OINF předložil seznam plánovaných VŘ na rok 2024 

Pan vedoucí Ulrich odprezentoval přehledně tabulku s nadcházejícími výběrovými řízeními na rok 

2024, které bude potřeba projednat na jednáních KINF v příštím roce. 

Projednávání dvou začne hned na lednové schůzi, neboť dvě smlouvy s dodavateli končí v měsíci 

březnu, a tím jak se prodloužil – zpřísnil proces projednávání a schvalování, je potřeba začít 

s projednáváním včas. Jedná se o licence VMware a MS Teams. Bude následovat Grey Cortex. 

Následně proběhla diskuze. 

Bod č. 7 byl projednán bez usnesení. 

 

8. Různé 

V bodu různé bylo vyneseno téma instalovaných měřících zařízení délky parkování – hlídání délky 

parkování automatizovaným systémem. 

Pan radní Bureš sdělil, mimo jiné, k tomuto tématu, že na druhou polovinu ledna bude naplánována 

kompletní prezentace ve větší jednací místnosti, dále také probíhá jednání s Městskou policí o 

informačním systému, který je bude o neoprávněném parkování informovat. 

 

Bod č. 8 byl projednán bez usnesení. 

 

Přílohy zápisu: 

Prezentační listina č.7/2023          

 

Zápis sepsán dne: 2.1.2023    

Předán k ověření: 3.1.2023    

            

Ověřovatel zápisu: Karel Ulm    Předseda KINF: Tomáš Hamr  

 

 

    

            

      


